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NEWS RELEASE:

Paper Dreams, an original play by Fhilippe Fayoux, opens the 197</80

English season at Theatre Glendon.

Paper Dreams deals with the trials in a young writer's life and his

conflicting flights into fantasy. At times sombre, at others lighthearted,
the play unfolds into the history of the carefree writer Vince, his humorous
French Canadian roommate and their various romantic interests, along with
the hero's numerous fantasy alter—egos.

Philippe Fayoux is an enthusiastic director with a varied theatrical

experience both in the technical and performance aspects, last year in the

Glendon productions of Sacktown Rag and Romeo and Juliet. Previously, Mr.

Fayoux has directed plays at the University of Ottawa and was involved in
the Theatre Programme at Ryerson Polytechnical Insitute.

Paper Dreams opens December 1 at 8:30 p.m. and continues December 3

through 8, inclusive, at 8:30 p.m. in Theatre Glendon, 2275 Bayview Avenue
(at Lawrence). General admission, $3.00.

For reservations and information: 487-6250
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COMMUNIQUE DE PRESSE:

Paper Dreams, piéce originale de Philippe Fayoux ouvrira la saison thé&trale

anglaise au Thédtre Glendon.

Paper Dreams conte les vicissitudes de la vie d'un jeune écrivain et ses

envolées diverses dans son imagination. Parfois sombre, parfois légére, la piéce
nous conduit dans la vie de Vince, écrivain sans souci, nous raconte ses relations
avec son camarade de chambre, un Canadien frangais plein d'humour, leurs intéréts
romantique variés, ainsi qu'avec ses nombreux alter-egos imaginaires.

Philippe Fayoux, metteur en scéne enthouiaste, a déjid mis en pratique, 1'année
dernié?e a Glendon, son expérience thédtrale variée dans les domaines techniques et de

la mise en scéne en montant Sacktown Rag et Roméo et Juliette.

M. Fayoux a déji mis en scéne des pidces a4 1'Université d'Ottawa et a fait
partie du programme thédtrale de 1'insitut polytechnique Ryerson.

Paper Dreams débute le ler décembre & 20h30 et continue du 3 au 8 décembre a

20h30 dans le Théatre Glendon au 2275 de 1'avenue Bayview (au croisement de Lawrence).
Prix des places: $3.00.

Réservations et renseignements: 487-6250
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